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Wat betreft duurzaamheid loopt de dhz-branche achter ten opzichte van levensmiddelensectorsector. De dhz-
wereld is wel druk bezig met een inhaalslag. Volgens Dirk Bergman, algemeen directeur JéwéRet, gebeurt dit
zonder overheidsdruk. “Ondanks de lastige tijd is ons doel om in 2015 met alleen gecertificeerd hout te
werken.”

Marc Nelissen
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